
WORK VISA PARTNERS OF NEW ZEALAND WORK VISA HOLDER, 
CITIZENS OR RESIDENTS

工作签证，适用于新西兰工作签证持有者、公民或居留签证持有者的配偶

Immigration New Zealand reserves the right to request additional information in the 

course of assessing an application and to retain information and documents on file.  

新西兰移民局有权利在审理申请过程中要求申请人递交补充材料，并保留申请人递交的信息及材

料。  

If you provide false or misleading information your application may be declined. 

如您在申请中提供虚假或误导性信息，申请将可能被拒签。 

FORM 
申请表格

Applicant 
check 
申请人打勾

Fully completed Partnership-Based Temporary Visa Application (INZ 

1198)  

配偶类别短期入境签证申请表（INZ1198） 

Supplementary Application Form for Chinese Visitors, Students and 

Worker (INZ 1027) (CHINESE NATIONALS AND PEOPLE BORN IN 

CHINA ONLY) 

补充申请表，仅适用于中国公民以及在中国出生的申请人的访问、学生及工作

申请（INZ1027） 

PERSONAL DOCUMENTS 
个人信息材料

Your current Passport (original) 

必须提供有效护照原件 

2 recent passport sized photos of passport quality 

申请人近期护照照片 2 张 

Your household registration book (Hukou) 

申请人户口簿 

Copy of Chinese identity card 

中国身份证副本 

CHARACTER REQUIREMENTS 品行要求 
If you are coming to New Zealand for 24 months or longer you

must provide police certificates as evidence of your good character.  

如计划在新西兰逗留时间为 24 个月或以上，须提供无刑事犯罪公证书。 

MEDICAL REQUIREMENTS 健康要求 
If you intend to be in New Zealand for more than one year, you

must provide medical certificates as follows: 

 If you have been living together for 12 months or more with

your New Zealand partner you should provide a completed
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General Medical Certificate (INZ 1007) and a completed 

Chest X-ray Certificate (INZ 1096)  unless a Medical 

Certificate has been provided to INZ within the 36 months 

preceding your application. 

如计划在新西兰逗留时间超过 1 年，须按照如下情况递交相关体格检查表： 

 如您和您的新西兰公民或居民已经共同生活达 12 个月或以上，须递交

一份完整的体格检查表  General  Medical Certificate (INZ 1007)

以及完整的胸部 X 光表（INZ096），除非您已在此申请之前 36 个月

之内递交过体格检查表。

Certificates must be less than 3 months old when the application is 

submitted. 

体格检查表须在此申请递交前 3 个月内完成。 

I have completed an E-medical 

我已完成电子体检报告 

ADDITIONAL DOCUMENTS 
附加材料

Form for partners supporting partnership-based temporary entry 

applications (INZ 1146) 

配偶类别短期入境签证配偶支持表（INZ1146） 

Evidence that your partner is a New Zealand Work Visa holder, New 

Zealand citizen or New Zealand residence class visa holder 

证明你的配偶为新西兰工作签证持有者、公民或新西兰居留签证的持有者 

Evidence that you and your New Zealand partner are living together 

in a genuine and stable partnership, which could include: 证明你和你

的新西兰配偶关系真实稳定的材料，例如： 

 Joint bank account information 联名银行帐户信息

 Tenancy agreement or mortgage documentation 租房协议或抵押贷

款文件

 Marriage Certificate 结婚证

 Insurance documentation 保险单

 Birth Certificates of any children 子女出生证

 Photographs 照片

 Phone call record 电话记录

 Internet chat record 聊天记录

 Email 邮件

Evidence that you and your  partner meet the minimum 

requirements for the recognition of a partnership 

证明你和你的配偶达到认可的配偶关系基本要求 

Letter from the sponsor briefing the partnership. 

配偶提供的关系发展信 

Support letters from friends and families 

朋友和家人的支持信 

Evidence of the duration of your partnership 

证明你们配偶关系的持续时间 
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Declaration by Applicant/申请人声明: 

I confirm that I have only supplied the documents listed above & I 

acknowledge that failure to submit all necessary documents may result 
in my application being refused or may result in a delay in the 

processing of my application, if further documents need to be 
requested by INZ. 

我确认我只提交了以上清单中列出的文件材料，并且我知道如果我没有提交所有所

需材料而致使新西兰移民局要求我进一步提交其他材料时，可能会导致我的申请被

拒签或导致我的申请被延迟受理。 

I have chosen to proceed with the application. 

我选择继续申请。  

Signature/签字：    Date/日期： 
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